
8 .  z a s e d á n í  Š R  

Zápis z osmého zasedání Školské rady konané 11. 02. 2008 

Školská rada se sešla na svém sedmém zasedání v tomto složení: 

JUDr. Jana Šildbergerová 

Ing. Radek Drnovský 

Mgr. Michaela Dočkalová 

Ing. Gabriela Folvarčíková 

pí. Renata Ludwigová 

pí. Renata Marková 

p. Jaroslav Koblížek 

Omluveni: 

Ing. Oldřich Kroupa 

PaeDr. Jaromír Píše 

Hostem: pan ředitel RNDr. Petr Lukáš 

Schůze byla zahájena v 16.00 hodina a prvním bodem bylo zvolení zapisovatele – 
Ing. Drnovský a ověřovatele zápisu – p. Koblížek. 

1. Rozpočet ZŠ Rosice 

Školská rada schválila rozpočet ZŠ Rosice na rok 2008. 

2. Výroční zpráva ZŠ 

Jednání ŠR se zúčastnil ředitel ZŠ RNDr. Petr Lukáš. Seznámil přítomné s obsahem 
výroční zprávy a zodpověděl dotazy: 

pí Ludwigová 

 dotaz na nesoulad v částce příspěvek města ve výroční zprávě v rozpočtu za rok 
2007, RNDr. Lukáš – prověří a zašle odpověď e-mailem 

 dotaz na částku 64 300,- Kč náklady na teplo, RNDr. Lukáš – jde o režijní náklady 
dodavatele tepla (Správa budov s. r. o.), účtováno odděleně 

 dotaz na částku cestovného, RNDr. Lukáš – jsou to cestovní náklady na služební 
cesty učitelů (výlety, exkurze atp.) 

pí Marková 

 dotaz na nárůst výdajů na poštovné, RNDr. Lukáš – zdůvodnil nárůstem 
administrativy a zdražení poštovného, škola hledá průběžně možnosti jak šetřit 



Školská rada schválila výroční zprávu ZŠ za rok 2007. 

Odešel RNDr. Lukáš. 

3. Různé 

pí Ing. Folvarčíková 

 Po jarních prázdninách budou v provozu skříňky na věci a oblečení v šatnách, 
škola by ráda za používání skříněk vybírala 50,- Kč za rok určenou na nezbytnou 
údržbu skříněk. Školská rada bere na vědomí, že budou instalovány skříňky na 
osobní věci žáků s tím, že škola bude požadovat za používání skříněk částku 50,- 
Kč za rok určenou na nezbytnou údržbu skříněk.  

pí JUDr. Šildbergerová 

 informovala ŠR o projektu NEKOUŘÍM 

 pozvala členku školské rady pí Ludwigovou na účast na koordinační schůzce 
projektu dne 14. 2. 2008 na radnici 

pí Ludwigová 

 dotaz jak pokračuje projekt seminářů pro rodiče dle výsledků uskutečněného 
dotazníkového šetření mezi rodiči, pí Folvarčíková zjistí a informuje pí 
Ludwigovou a JUDr. Šildbergerovou 

 dotaz k hodnocení chování, zda může dítě dojít zapomínáním až ke dvojce z 
chování, Mgr. Dočkalová – jde o vnitřní školní předpis, za 5 zápisů v kázeňském 
deníku dostává důtku třídního učitele atd., k udělení dvojky z chování skutečně 
dojít může, ale muselo by se jednat o extrémní případ, vysvětlila obvykle 
praktikovaný postup komunikace mezi školou a rodiči v případě podobných 
kázeňských problémů. 

Předběžný termín pro další zasedání Školské rady byl schválen na 19. 5. 2008 
v 16:00 h. 

Zapsal.: Ing. Radek Drnovský 

Ověřil: Jaroslav Koblížek 

 


